
Midtskolen, den 8/9 2022 

Høringssvar Budget 2022-26 

MED og skolebestyrelsen på Midtskolen er enige om at svare følgende: 

Overordnet set vurderer vi, at besparelser på skoleområdet er ved at nå en størrelse, hvor det ikke kan 

undgås, at det berører kærneopgaven. Vi opfordrer derfor til, at der derfor ikke sker flere besparelser på 

dette område. 

Vi har yderligere kommentarer til forslagene: 

Kartere åbningstid i SFO'erne 

Kortere åbningstid kan udfordre pendlerefamiler. 

Yderligere kan en kortere åbningstid medføre kortere· arbejdstid for SFO-personalet, hvilket kan medføre 

flere deltidsbeskæftigede. Generelt er det svært at rekruttere kvalificeret personale, hvis vi ikke kan tilbyde 

fuld tid. 

Ekstra sampasningsuge i sommerferien i SFO 

Børnene er generelt ikke glade for ordningen og det kan på det små SFO'er give problemer ift. personalet 

ferieafvikling. 

Central f/ersprogsvej/ederfunktion nedlægges 

Bemærk at flere af de funktioner som flersporgsvejlederen udfører, vil blive pålagt skolerne. Det vil mærkes 

som en generel nedskæring på skolerne. 

Skolernes budget til vikarer reduceres med 5% 

Umiddelbart forslår det nuværende budget ikke og det vil derfor mærkes som en generel besparelse på 

skoleområdet. 

Opsigelse færingsplatformen MinUddannelse 

Midtskolen bruger i udstrakt grad platformen, og det vil kræve ressource at omstille sig til en anden 
platform. Det vil være et kvalitetstab for eleverne. 

Rengøringsniveau i kommunens bygninger sænkes for udvalgte arealtyper. 

Det er uklart hvordan det vil ramme, men rengøringsstandarden er i forvejen ikke i top. På Bavne er der AT

påbud ift. rengøring. 

Thdmas Dandanell Nielsen 

Skoleleder 


